
Fråga till kommunstyrelsens ordförande

Vid mötet med föräldrar i Mariefred gav ni i majoriteten besked till föräldrarna att
Läggesta skola ska stå klar som planerat 2027. Kan du garantera kommunens
befolkning att vi kommer att ha en permanent kommunal skola byggd på avsedd
plats hösten 2027? 

Hanna Lindahl
Centerpartiet 



Fråga till miljö- och samhällsbyggnadsnämndens ordförande

Varför fortsätter Strängnäs kommun att planera för byggnation på åkermark?

Lars Larsson
Lokalpartiet




